
 

 

Zápis z jednání školské rady dne 12. 10. 2020 

 

Přítomni 

Mgr. Radka Martínková, Mgr. Jitka Haslingerová, Mgr. Monika Szabóová, Mgr. Adriana Kališová, Mgr. 

Petr Slavětínský, Ing. Zuzana Blažková, Mgr. Roman Schulz, PaedDr. Zdeněk Souček 

 

Omluveni 

PaedDr. Miroslav Káninský 

 

Program jednání 

1. Schválení výroční zprávy 

2. Schválení školního řádu 

3. Seznámení s investicemi za rok 2019/20 

4. Seznámení s předpokládanými investicemi na rok 2020/21 

5. Informace ke školnímu roku 2020/2021 

6. Různé 

 

Jednání 

1. Hlasování o podobě programu – 8 pro, 0 proti 

2. Schválení výroční zprávy 

Mgr. R. Schulz upozornil na chybu na s. 15 – kvalifikace pedagogických pracovníků 

PaedDr. Z. Souček vznesl dotazy k přehledu hospodaření školy. 

Výroční zpráva byla schválena 8 pro, 0 proti 

3. Schválení školního řádu 

Mgr. R. Martínková seznámila členy školské rady se změnami ve školním řádu, které byly uskutečněny 

k 1. 9. 2020. 

8 pro, 0 proti 

4. Seznámení s investicemi za rok 2019/2020 

Mgr. M. Szabóová seznámila členy rady s informacemi, které jí poskytl Mgr. V. Sýkora. 

5. Seznámení s předpokládanými investicemi na rok 2020/2021 

Mgr. M. Szabóová nechala kolovat dokument Investiční záměry, který jí poskytl V. Sýkora. 



Členové školské rady vyjádřili potřebu přítomnosti ředitele školy, doporučili na příští jednání 

(schvalování výroční zprávy, seznámení s investicemi proběhlými i budoucími) pozvat Mgr. V. 

Sýkoru. 

Mgr. R. Schulz a PaedDr. Z. Souček přislíbili za zřizovatele školy finanční pomoc při zabezpečení 

výuky distanční formou. Zároveň informovali členy školské rady s hlavním investičním záměrem 

města Poděbrady vůči ZŠ T. G. Masaryka Poděbrady: 

- topný systém na hl. budově – jaro 2021 

- úprava Školní ulice – jaro 2021 

Vznesena žádost na parkovací místa pro zaměstnance školy.  

6. Informace ke školnímu roku 2020/2021 

7. Různé 

 

 

Zapsala Mgr. J. Haslingerová 

 

 

 

 

 


